
Harboøre Digelag Af 2015 
Generalforsamling 2025 

Mødetidspunkt: 
Torsdag d. 20. marts kl. 20.00 
 
Mødested: Harboøre Centret 

  
Bestyrelsesmedlemmer til stede: Jens Pedersen (formand), Finn Morsing (næstformand, 
kasserer), Bent Bech-Larsen, Kim Sandahl (Lemvig Kommune). Afbud fra Leif Johansen. 
 
Dagsorden: Referat: 
1. Valg af dirigent • Ebbe Ravn valgt. Dirigenten erklærer, jf. ved-

tægterne, at generalforsamlingen er lovligt ind-
kaldt. 
 

2. Valg af referent • Kim Sandahl valgt. 
 

3. Valg af stemmetæller • Blev ikke aktuelt. 
 

4. Formandens beretning og afstem-
ning om samme 

• Beretning gennemgået. 
• Spørgsmål til beretningen: 

o Anton Lilleøre: De mange mia det vil ko-
ste (jf. beregningerne i beretningen), er 
det kun i vores område? 
Jens: Det er hele Danmark, ca. 400 mia. 
om 100 år. Så god grund til at fore-
bygge. 

o Anton: Det skal være meningsfulde are-
aler der udtages i Grøn Trepart. Skal di-
gerne fremover kun beskytte natur i 
fremtiden. 
Jens: Det er Lemvig Kommunes bedste 
bud lige nu, og indeholder meget land-
brug. Skal blive til skov, natur, men også 
stier og rekreative arealer. Hvis der 
kommer noget på digerne, kan digelaget 
måske få et tilskud til forhøjelser og 
stier. Kræver at lodsejere er med på 
stier og det rekreative. 
Det er ikke alt det der beskyttes som bli-
ver til natur og rekreative arealer. 

• Beretning godkendt. 
 

5. Aflæggelse af revisionspåtegnet 
regnskab og afstemning om 
samme. 
 

• Regnskab gennemgået og godkendt. 

6. Drøftelse af foreløbigt budgetfor-
slag for det kommende år 

• Budget gennemgået. 
 

7. Indkomne forslag • Ingen. 
 



8. Valg af bestyrelsesmedlemmer og 
suppleanter 

• Leif Johansen og Jens Pedersen er på valg. 
Begge ønsker genvalg. Ingen andre kandida-
ter. Begge genvalgt. 

• Suppleanterne Knud Vrist og Jørgen Trillings-
gaard er på valg i år. Knud ønsker ikke gen-
valg. Bestyrelsen foreslår Albert Jensen som 
erstatning for Knud. Ingen andre kandidater. 
Albert valgt. Jørgen genvalgt. 
 

9. Valg af revisor og revisorsuppleant • Ebbe Ravn og Albert Jensen genvalgt som 
hhv. revisor og revisorsuppleant. Hvis Albert 
bliver aktiv i bestyrelsen inden for de næste to 
år, skal der findes en ny revisorsuppleant. 
 

10. Eventuelt • Erik Skibsted: Skal kontingentet ikke hæves, 
så det kommer gradvist og der kan blive sparet 
noget op? Det fremgår ikke af budgettet. 
Jens: Jo, det bliver nok i hvert fald 100 kr. fra 
2026. 

• Anton: Skal der laves nye diger som er lavet 
efter forskrifterne? 
Jens: Det er svært at sige hvor og hvordan 
fremtidige diger skal laves Det vil blive afklaret 
som en del af processen. 
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